
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE

Datum: 12 mei 2022

Aan de voorzitter van de raad.

Steller(s) van de vragen: 
C. van Harn en J. Halkes

Politieke partij: CDA

Onderwerp: Toelichting : Op 6 februari 2021 heeft de fractie van het CDA schriftelijke 
vragen gesteld betreffende fietsdiefstallen bij station Westpolder. De beantwoording van 
het college volgde op 10 maart 2021. 

Nu blijkt uit de politierapporten en de informatie van Buurttoezicht Lansingerland (BTL) 
dat er nog steeds met regelmaat fietsdiefstallen plaatsvinden bij de OV-stations 
Westpolder en Rodenrijs. Volgens BTL neemt het aantal diefstallen toe. Daarom de 
volgende vragen.

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

Vraag 1
Kan het college inzichtelijk maken of er de afgelopen jaren een toe- of afname is in het 
aantal fietsendiefstallen in de gemeente en specifiek rondom de OV-stations Westpolder 
en Rodenrijs? 

Vraag 2
U geeft in uw beantwoording van 10 maart 2021 op vragen van de CDA-fractie aan dat u de 
voorkeur geeft aan een integrale aanpak tegen diefstal. Welk plan heeft u inmiddels ontwikkeld 
om deze integrale aanpak gestalte te geven en wat is de huidige stand van zaken?

Vraag 3
Wat is de stand van zaken m.b.t. de aanbesteding,  exploitatie en bemensing van Biesieklette  
t.a.v. de OV-fietsenstallingen Westpolder en Rodenrijs? 

Vraag 4
Welke wijzigingen en aanscherpingen zijn er in de aanbesteding gedaan ten opzichte van de 
eerste aanbesteding aan Biesieklette bij de opening?

Vraag 5
Wat verstaat het college onder een bewaakte fietsenstalling?

Vraag 6
De Biesieklette bij OV- Westpolder was vaak tijdens werkdagen niet- of deels bemand, zo 
constateert de CDA-fractie. Ook inwoners valt dit op. Welke maatregelen denkt het college te 
treffen om dit te voorkomen? 

Vraag 7



In de eerste jaren na opening van de fietsenstalling Westpolder werd bij binnenkomst en vertrek 
gevraagd naar een qr-code. Nu gebeurt dat niet of nauwelijks meer, valt gebruikers en de CDA-
fractie op. Welke afspraken zijn daarover gemaakt met de exploitant?

Vraag 8
Bent u het met de CDA-fractie eens dat een slecht georganiseerde bewaakte fietsenstalling 
inwoners ervan weerhoudt om de fiets te pakken zodat hij of zij weer eerder in de auto stapt? Zo 
nee, waarom niet?

Vraag 9
Bent u voornemens om als onderdeel van voornoemde aanbesteding naast bewaking ook 
buitencamera’s actief in te zetten bij het bestrijden van fietsdiefstallen? Zo nee, waarom niet?

Vraag 10
Naar aanleiding van de CDA-fractie vragen zou het studie project Preventie fietsontvreemding 
starten. Kunt u aangeven wat de voortgang hiervan is?

Vraag 11
Uit gesprekken met Buurttoezicht Lansingerland blijkt dat zij zich onvoldoende betrokken voelen 
bij het oplossen van het fietsendiefstalprobleem. Is het college in gesprek met deze partij? Zo 
nee, waarom niet?

Vraag 12
Wanneer verwacht het college de zaken op orde te hebben wat betreft de bewaakte 
fietsenstallingen zodat inwoners weer onbezorgd hun tweewieler veilig kunnen achterlaten?

Toelichting:

Wijze van indienen van schriftelijke vragen: 
 (art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad).


